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Verslag ledenvergadering WHV De Karper 10 september 2018  
Tijd: 20.00 uur; aanwezig 24 leden. 
Locatie: Hickory  Sportpark Bataafseweg Winterswijk.   
 
 
1. Opening 
Martin Giesen opent de vergadering en heet iedereen welkom. Martin geeft uitleg over de 
reden van deze extra vergadering, de wijziging van de statuten. De oude statuten bepalen 
dat er minimaal 50% van de leden aanwezig moet zijn als de statuten gewijzigd moeten 
worden. Is dat niet het geval, dan is een 2e vergadering noodzakelijk. In de 2e vergadering is 
het aantal aanwezig leden niet meer bepalend. Dan geldt slechts de eenvoudige 
meerderheid van de aanwezig leden, ongeacht het aantal leden dat aanwezig is. Vastgesteld 
wordt dat de vergadering de statuten en het Huishoudelijke Reglement slechts kan 
bespreken en niet kan vaststellen.  Dit gebeurt in de – inmiddels – geplande vergadering op 
24 september a.s.  
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Mededelingen 
Kleiput aan de Driemarkweg is de afgelopen weken volop in het nieuws geweest. Morgen 
komt dit bij B&W van de gemeente Winterswijk op de agenda om hierover een besluit te 
nemen. 
Getracht is om in het besluit mee te nemen dat op pas een later tijdstip over al dan niet 
toestaan van sportvisserij besloten wordt. Het Waterschap adviseert daarover negatief.  Er 
was tijdens het proces ook geen steun van Hengelsport Federatie Midden Nederland  en 
Sportvisserijvisserij Nederland.  
Op een later tijdstip komt dit voorstel in de raad en is er mogelijkheid van spreekrecht. 
Hierover wordt later besloten of WHV hiervan gebruikt maakt, dan wel een brief aan de 
Commissie Ruimte en de Gemeenteraad zal sturen. 
 
4. Verslag vorige ledenvergadering (18 juni) 
Verslag is met instemming van de vergadering vastgesteld en door Hans en Martin 
ondertekend.   
 
5. Bespreking van en toelichting op de nieuwe statuten en eventuele besluitvorming 
Bij de opening is al aangegeven dat vanavond geen besluitvorming zal plaatsvinden. De 
huidige  statuten zijn van 1979. Nadat de projectgroep een voorstel heeft gedaan om de 
statuten te veranderen zijn ze voorgelegd aan de notaris en vervolgens besproken met  
Sportvisserij Nederland en Hengelsport Federatie Midden Nederland. Beide hebben met het 
voorstel ingestemd. 
De statuten worden nu besproken met de leden. Op de volgende ledenvergadering op 24 
september wordt gevraagd aan de leden om de wijziging van de statuten vast te stellen. 
 
De statuten worden per bladzijde doorgenomen. 
 
De volgende opmerkingen worden gemaakt:  
 
1. Graag alles nog een keer doorlezen op schrijf-/typefouten.  
2. Delen van tekst die aangepast zijn moet nog verwijderd worden. 
3. De bevoegdheden van de kascommissie komen niet duidelijk terug. Ook de frequentie van 
samenkomen van kascommissie staat niet vermeld.  Beide is opengelaten en dus aan de 
kascommissie zelf. De kascommissie is van de ledenvergadering en niet van het bestuur. 
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4. Tot welk bedrag is het bestuur bevoegd om een beslissing te nemen ? Het bestuur is 
bevoegd tot het niveau als in de – vastgestelde – begroting is aangegeven. In maart 2019 
wordt begroting 2019 gepresenteerd. Bestuur dient – eventuele – afwijkingen op de 
begroting achteraf te verantwoorden. 
 

De opmerkingen zullen worden meegenomen. Op 24 september komt de statutenwijziging 

opnieuw aan de orde, maar dan ter vaststelling.  

6. Bespreking van en toelichting op (delen van) het huishoudelijk reglement  
Martin licht de totstandkoming van het huishoudelijk reglement toe. Veel teksten komen van 
NOC/NSF omdat Sportvisserij Nederland daarbij aangesloten is. Dit is de reden waarom de 
tekst vaak heel formeel opgesteld is. 
 
Ook het huishoudelijk reglement wordt per pagina doorgenomen. 
Geen opmerkingen van de leden. 
Ook het huishoudelijk reglement komt op 24 september terug op de agenda ter vaststelling 
door de leden. 
Bijlagen: 
 
Geen opmerkingen over bijlage 1, 2, 3, 4, 5, 6, 9. 
 
Bijlage 7: Wat wordt verstaan onder jeugd? HB: Daar is geen duidelijkheid over te krijgen, 
ook niet bij SVN. Kennelijk is het “begrip jeugd” voldoende duidelijk. 
 
Bijlage 8: Eerdere opmerkingen over de rol van de kassommissie worden meegenomen.  
 
Bijlage 10: Vergoedingen worden ieder jaar vastgesteld door de leden. Vergoedingen voor 
het bestuur worden niet zoals eerder vermeld vastgesteld op € 0,- maar op € 250,- 
 
Wat is de vergoeding van deelnemers aan korpswedstrijden? 
Vergoeding voor korpswedstrijd is max € 7,50 pp en vergoeding van de gereden kilometers 
voor maximaal 3 auto’s . 
 
Waarom gaat de bestuur vergoeding van € 0,- naar € 250,-. Martin geeft aan dat de drempel 
voor toetreden voor sommigen hierdoor mogelijk lager wordt. 
 
Bijlage 11: Toelichting door Martin: Indien een school gebruik wil maken van onze wateren 
dan betalen ze 50% van de afgesproken kosten. 
 
Bijlage 12: Privacyverklaring. 
SVN heeft begin 2018 aangekondigd dat er een AVG verklaring wordt opgesteld maar die is 
er nog steeds niet. Dit zit vast op de ledenadministratie, hiervoor zouden 
verwerkingsovereenkomsten met iedere vereniging gemaakt moeten worden. WHV de 
Karper wacht dus nog op het standpunt van SVN. Daarop zal de privacyverklaring aangepast 
worden. Tot dat dit duidelijk is, zal de voorlopige verklaring gelden. 
 
Hoe om te gaan met jeugd bij jeugdactiviteiten die zelf geen verklaring mag ondertekenen 
omdat ze te jong zijn maar waarbij de ouders niet aanwezig zijn. 
Martin: dan dus niets publiceren. 
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7. Rondvraag en sluiting 
Voorgesteld wordt dat jeugdleden vanaf 14 jaar mee mogen doen met de senioren 
wedstrijden. 
Martin stelt voor dat Roger Lickfeldt dit met Henny Wiegerinck  opneemt. 
 
Gesteld wordt dat er weinig controleurs aan het water worden gezien. Chris geeft aan dat er 
een rooster is dat er twee maal per weekend gecontroleerd wordt. Daarnaast wordt er af en 
toe door de week individueel ook gecontroleerd. 
 
Aangegeven wordt dat er niet altijd met respect met de vis wordt omgegaan. Waarom wordt 
er hier niet op gecontroleerd. Martin geeft aan dat dit in de praktijk nauwelijks mogelijk is. Je 
bent er gewoon niet altijd bij. Elkaar er op aanspreken kan natuurlijk ook.  
 
Het idee wordt geopperd om meer verengingscontroleurs voor het verenigingswater 
geworven moeten worden. Wordt meegenomen. 
 
Wat gebeurt er met de brandweerpomp. Martin: Wordt verkocht.  Suggestie: schenken aan 
brandweermuseum ?  Kan/mag ook. 
 
Martin dankt een ieder voor de komst en hun inbreng. Hans en ik danken de mensen om ons 
heen voor de bijdrage bij de voorbereiding hiervan. 
 
Er is nog een borrel. Praat nog even na, maar en vooral kom over twee weken in ieder geval 
nog een keer terug om – voor de vereniging – belangrijke besluiten te nemen. 
 
Graag tot 24 september. 
 
Aldus vastgesteld in de ledenvergadering van 24 september 2018. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Martin Giesen     Hans Bax 
 


